
 
Bij het vragenuur van de raad een vraag van de VVD over bureaucratie bij aanvraag Horeca 
Exploitatie vergunning. Niet alleen bij eerste aanvraag maar zelfs ook bij verlenging iedere 5 jaar. De 
VVD heeft bij begroting hierover al eerder een vraag  gesteld, en er zou naar gekeken worden. Wat is 
stand van zaken? 
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